
Referat – aktivitetsudvalgsmøde den 12/4-23

Dato: 12/4-23 kl. 1830 – 20.30
Hvor: Hos Inge
Tilstede: Anja, Anne Mette, Inge, Henny, Kitty
Afbud fra Simon og Britt

● Nyt siden sidst.
Der er et ønske om at vi ændrer lidt på
nytårsarrangementet. Eventuelt flytte til kl. 9.00
Skal vi eventuelt fravælge fastelavn? Vi holder pause næste
sæson.
Der har ikke været den store tilslutning til måneskinsdyp. Vi
holder pause med at arrangere men kan eventuelt opfordre
på facebook gruppen ti at mødes uformelt.
Der var stor opbakning til vores introdag.

● Tanker og ideer til sæson 23/24
Vi vil arbejde med at få yoga til vores opstartsarrangement
Vi vil gerne have et foredragsarrangement igen, eventuelt
Susanne Søberg. Anne Mette undersøger
Besøge andre vinterbadeklubber
Der skal laves en plan for vedligeholdelse af saunaen. Anne
Mette og Anja vil udarbejde et forslag.
● Hvad gør vi med saunagus næste sæson +
fordeling af opgaver

Vi planlægger gus 2 lørdage og 2 søndage inden jul og
eventuelt det samme efter jul
Vi tager kontakt til de 3 gusmestre, Casper Tobias Nielsen,
Sysser Bertin og Gert Mikkelsen som vi tidligere har været i
dialog med og hører om de stadig er interesseret. Eventuelt
også spørge Anni Petersen.
● Nyt fra bestyrelsen – forslag til
opstartsarrangement



Vi har en god snak om eventuelt en vinterbadefestival ved
Husodde:
Hvem skal det være for og hvor mange kan stranden rumme
Der skal søges midler ved DGI og andre diverse tilladelser.
Skal vi leje vildmarkskar og ekstra saunavogne samt telte til
omklædning og forplejning + toiletvogne.
Er der parkeringspladser nok.
Vi har en bekymring for om vi kan få nok frivillige til at
hjælpe. Det er ikke en opgave aktivitetsudvalget kan løfte
selv.

● Evt
Henny trækker sig fra udvalget og vi skal derfor på
generalforsamlingen efterspørge nye til udvalget. Eventuelt
få det tilført dagsordenen og samtidig skrive ud om
medlemmerne har andre ønsker til aktiviteter


